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Verslag bijeenkomst Zonnepark Onder Ons 

 

Datum:  

24-01-2024 

Begintijd:  

19.00 uur 

Eindtijd:  

+/- 21.30 uur 

Locatie: 

MFA De Beuk, Beukenlaan 1b De Krim 

Aanwezig:  

• Circa 40 omwonenden 

• Plaatselijk Belang De Krim: Ronald Datema, Johan Reefman en Klaas Mulder 

• MFA De Beuk: Harm Folkers, Monique Eshuis, Zwalastino Guichelaar, Greetje Koopman 

• Pure Energie: Michel Arninkhof, Ramon Jillings, Rebecca Duinkerken, Rose Headley 

 

Wijze van verslaglegging 

Tijdens de bijeenkomst werd een presentatie getoond aan de hand waarvan aanwezigen vragen 

stelden en opmerkingen deelden. Dit verslag beschrijft op hoofdlijnen wat is toegelicht en de vragen 

en opmerkingen die aan de hand daarvan zijn gedeeld. Het verslag volgt de structuur van de 

presentatie. Reacties van Pure Energie op vragen en opmerkingen staan achter de zwarte pijl ➔. 

 

Welkom en agenda 

De bijeenkomst gaat over het Zonnepark Onder Ons dat Pure Energie binnenkort bij Industriepark 

Onder Ons gaat bouwen. Alle inwoners van De Krim zijn via een kaart in de brievenbus voor deze 

bijeenkomst uitgenodigd. Omgevingsmanager Pure Energie, Rose Headley, heet iedereen welkom. 

Daarna licht ze kort de agenda toe. 

 

Even voorstellen … & Over Pure Energie 

Allereerst stelt Rose een aantal medewerkers van Pure Energie voor. Rose is tot en met de bouw van 

het zonnepark het eerste aanspreekpunt voor inwoners bij vragen of opmerkingen over het 

zonnepark. Haar gegevens zijn te vinden op de website www.zonneparkonderons.nl en worden ook 

aan het einde van de presentatie getoond. Als het zonnepark klaar is, neemt haar collega Rebecca 

Duinkerken het omgevingsmanagement over. Rose vertelt ook kort wat meer over Pure Energie. Een 

belangrijk punt is dat het Nederlandse bedrijf zowel groene energie opwekt als levert en daarom tot 

het einde betrokken blijft bij het project. Pure Energie hecht aan samenwerking met de lokale 

gemeenschap. 

 

  

https://zonneparkonderons.nl/assets/Projecten/Uploads/ZonneparkOnderOns/Downloads/240124-Presentatie-Zonnepark-Onder-Ons-v2.pdf
http://www.zonneparkonderons.nl/
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Zonnepark Onder Ons 

Rose staat stil bij wat kerngegevens van het zonnepark en licht toe dat met de landschappelijke 

inrichting van het zonnepark aansluiting wordt gezocht bij de natuur in het gebied. Bijna 35% van het 

plangebied zal onbebouwd zijn en laat ruimte voor natuur. De patrijs, die al jaren in aantallen 

afneemt, zal onder andere worden ondersteund door wilde roos, sleedoorn en meidoorn te planten. 

Daarnaast ontneemt de beplanting het zicht op het zonnepark.  

 

• Een aanwezige vraagt of het terrein tussen de vloeivelden en het industrieterrein 

toegankelijk blijft. Ze wandelt daar altijd graag.  

➔ Ja, maar tijdens bouw wordt wel aangeraden een andere route te nemen (via de Beukenlaan 

richting het vogeluitkijkpunt te wandelen), in verband met de veiligheid.  

 

Bouwwerkzaamheden 

Rose gaat in op momenten tijdens de bouw die zichtbaar en/of hoorbaar kunnen zijn voor de 

omgeving. Hier zegt ze wel bij dat de hinder waarschijnlijk beperkt zal zijn, omdat de afstand van de 

meeste woningen tot het zonnepark groot is. Op zondagen wordt er niet gebouwd. Verder licht ze 

toe dat er tijdens de bouw af en toe een drone zichtbaar kan zijn. Dit is om foto’s te maken van de 

verschillende stappen van bouw van het zonnepark. De fotograaf fotografeert geen tuinen of 

persoonlijke eigendommen. 

 

• Een omwonende vraagt of het heien storend is voor de natuur. Bijvoorbeeld voor de vogels 

die daar broeden in het voorjaar? 

➔ Het zonnepark is waarschijnlijk klaar voordat de vogels eieren gaan leggen. 

 

Samen met De Krim 

Rose licht onder andere toe dat Plaatselijk Belang De Krim is betrokken bij de ontwikkeling van het 

zonnepark. In overleg met Plaatselijk Belang zal Pure Energie na de bouw rondleidingen gaan 

verzorgen: bijvoorbeeld voor scholieren. Normaal gesproken keert Pure Energie jaarlijks een 

omgevingsfonds uit. In overleg met Plaatselijk Belang is besloten eenmalig een bedrag uit te keren 

voor de realisatie van MFA De Beuk.  

 

• Een bestuurslid van Plaatselijk Belang vraagt of de dronefoto’s gedeeld worden tijdens de 

bouwperiode.  

➔ Deze kunnen zeker gedeeld worden! 

 

Meer informatie 

Rose laat weten dat wie op de hoogte wil blijven, zich voor de nieuwsbrief kan inschrijven via de 

groene knop op www.zonneparkonderons.nl. Bij vragen na de bijeenkomst kan Rose per mail en 

telefonisch worden benaderd. Haar gegevens staan op de website. 

 

Vragen? 

• Een aanwezige suggereert dat het gras met schapen begraasd kan worden. 

➔ Dit is op het moment niet opgenomen in het beheerplan. Rose weet niet wat de 

mogelijkheden zijn. Ze zal de gegevens van de vragenstellen noteren, zodat ze hierop terug 

kan komen. 

 

http://www.zonneparkonderons.nl/
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• Een aanwezige vraagt of de opgewekte stroom van zonnepanelen op woningen straks niet 

meer op het net kan worden teruggeleverd door het zonnepark.  

➔ Dit is zal niet gebeuren, mede omdat zonneparken en woningen op een andere manier zijn 

aangesloten: huizen via onderstations en zonneparken via het middenspanningsnet. Als bij 

een particulier een omvormer uitschakelt, dan is de oorzaak meestal te vinden op 

wijkniveau: bijvoorbeeld de toename van het aantal zonnepanelen in de wijk in combinatie 

met een ongebalanceerde aansluiting op stroomfases (particulieren kunnen op 3 

verschillende stroomfases worden aangesloten). Oplossingen zijn dan ook op wijkniveau te 

vinden.  

 

• Een aanwezige vraagt hoe het zit met de beveiliging. 

➔ Er wordt gebruik gemaakt van hekken en camera’s rondom het zonnepark. De 

toegangswegen zitten aan de kant van het industriepark.  

 

• Er wordt gevraagd of de vrachtwagens tijdens bouw invloed hebben op de wegbelasting van 

de bestaande wegen 

➔ Deze hebben hier naar verwachting geen negatieve invloed op. Er wordt geen gebruik 

gemaakt van zwaarder vrachtverkeer dan van normale vrachtwagens die nu ook al op het 

industrieterrein rijden. 

 

• Een aanwezige wordt niet enthousiast van de mogelijkheid van grazende schapen, omdat die 

het bloemrijke grasmengsel plattrappen. Dit is zonde voor insecten en bijen. Hij vraagt of er 

voorzieningen worden getroffen zoals insectenhotels onder de grond. 

➔ Dat is niet de planning en de vraag is of het nodig is bij gefaseerd maaien. We komen hier bij 

de vragensteller op terug.  

 

Overhandigen cheque MFA De Beuk 

Michel Arninkhof, manager zonprojecten van Pure Energie, overhandigt een symbolische cheque van 

€ 21.500 voor MFA De Beuk aan Ronald Datema (bestuurslid Plaatselijk Belang De Krim) en Harm 

Folkers (bestuurslid MFA De Beuk).  

 

Koffie met gebak! 

Aanwezigen sluiten de avond feestelijk af met koffie en gebak. 

 

 

 


